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Terep, engedélyek 
 
Rövidtávú verseny: 
 
Eredetileg a rövidtávú verseny a városközpontban került volna megrendezésre, de két hónappal 
ezelőtt kiderült, hogy a város EU pályázaton nyert pénzből felújítja a belváros csatornáit és útjait, 
ezért építési területté nyilvánították a teljes belvárost és így új terepet kellett keresni, így került képbe 
az Egyetem Botanikus kertje, valamint a felette elhelyezkedő Sörházdomb a Lővér uszoda 
célterülettel, ahol biztosítani lehetett a parkolást és a célterületet, ahol befutás után a jó időnek 
köszönhetően ingyen fürdési lehetőség is adódott. A kollégium udvarán a rajt karanténban biztosított 
volt a tiszta WC-k használata. Szerencsére az Egyetem vezetősége gyorsan megadta az engedélyt a 
Botankert használatára. Nehezítette a rendezők dolgát május elején Sopront érintő orkán, melynek 
következtében használhatatlan lett a terep. Szerencsére a Tanulmányi erdőgazdaság munkatársai a 
versenynapjára eltávolították az utakat elzáró és balesetveszélyes fákat. 
 
Normáltávú verseny: 
 
A vasárnapi normáltávú verseny terepének térképe az Ágfalvi gerincen kismértékben ki lett bővítve, 
mely biztosította, hogy a hosszabb pályák is technikás területeken vezessenek át. 
A rajt és a cél is az Ifjúsági táboron belül volt. A parkolásra előre kijelölt terület ált rendelkezésre. 
melyet a versenyzők csak kis létszámban vettek igénybe és inkább szabálytalanul az országút 
mellett parkoltak.  
Az engedélyek itt is időben rendelkezésre álltak. 
 
 
Térkép 
 
 A rövidtávú térképet Verebélyi Zsolt helyesbítette és rajzolta, míg a normáltávú versenyt térképét 
közösen Verebélyi Zsolt és Tóth Gábor készítette,rajzolta. A régi részek felülvizsgálatát stekkelés 
közben is átnéztük. A befutott versenyzők jónak ítélték meg a Verebélyi Zsolt által véglegesített 
térképeket. Talán csak a városi térkép erdő részleténél az utakat kissé nehezen lehetett olvasni, de 
ezek is az IOF előírása alapján lettek ábrázolva. 
A térkép és a pályák nyomtatása jó volt, minősége a verseny rangjának megfelelő volt. 
 
Pályakitűzés 
 

A rövidtávú verseny pályáinak hossza és a benne lévő szintkülönbség miatt az előírt győztes időt 
túllépte, mely lehetőséget adott egyes sporttársaknak arra, hogy kifejthették ezzel kapcsolatos 
észrevételeiket a levelező listán. Magam részéről úgy ítéltem meg, hogy a kényszerűségből 
megváltoztatott helyszín adta lehetőségeket a pályakitűző igyekezett a legjobban kihasználni és 
ebből adódóan színvonalas versenyen futhattak a versenyzők. 
 
Tájékoztatás 
 
A kiírás kicsit megkésve (az engedélyezések miatt), de az értesítő az előírt határidőn belül felkerült a 
verseny honlapjára, mely az előírt információkat tartalmazta. 
Negatívumként azt tudom elmondani, hogy a rajt két esetben is csúszott, mert az utolsó percben 
érkező versenyzők jelentkezése miatt a rajtlista későn készülhetett el. 



 
Verseny lebonyolítása 
 
A rendezői gárda feladatát a legjobb tudása szerint végezte. A felvezetők a pontokat időben 
elhelyezték, csúszás nem volt. 
Mindkét napon ideális hőmérsékletben és napsütésben lehetett része a Sopron Kupa kisérő 
rendezvényével együtt több, mint 900 versenyzőnek. 
A normáltávú versenyen történt két kisebb boka sérülés és fejsérülés, melyet az versenyorvos 
ellátott. 
 
Eredményhirdetés 
 

Mindkét nap képernyőn és interneten is lehetett követni a verseny állását és a végeredményeket. 
Kocsik Árpi a hagyományos színvonalon közvetítette az interjúkat és az egész verseny menetét. 
Sportszerűtlenség miatt nem kellett senkit büntetni és örömteli, hogy nem volt óvás sem. 
 

 
Egyéb 
 

Az első napon árnyékosterületen lehetett parkolni, míg a második napon kijelölt parkoló volt lezárt 
útvonalon, melyet a versenyzők csak kis létszámban vettek igénybe és inkább szabálytalanul az 
országút mellett parkoltak.  
Továbbá megjegyezném, hogy a versenyzők nem tartják be a jelentkezési szabályokat, ezzel is 
hátráltatva a rajtoltatást. 
 
 
 

 


